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内容概要

　　《教与学·新课标同步练习：新目标英语（9年级上）（新课标）（R）》以国家课程标准有关学
科的要求为依据，既关注学生对知识、技能的理解和掌握，又关注他们的情感、态度的形成和发展；
既注重精讲精练，又把学法指导、合作探究、应试技巧融于其中。
本丛书具有知识的科学性、内容的开放性、题型的新颖性、选材的趣味性、教学的同步性和应试的实
用性等特点。
本丛书或以课时，或以章（节），或以单元为基本单元，合理配置训练题。
有的学科还配置了期中、期末卷，为师生提供更多的教学方便。
选题中遵循学生的心智发展规律，注重引领学生融会贯通，举一反三，以收到事半功倍之效。
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书籍目录

Unit 1 How do you study for a test? Unit 2 Iused to be afraid of the darkUnit 3 Teenagers should be allowed to
choose their own chotheUnit 4 What would you do?Unit 5 It must belong to Carla Self Check for Units 1-5 Unit6
llike music that I can dance toUnit 7 Where would you like to visit? Unit 8 1'll help clean up the city parksUnit 9
Whenwasitinvented?Unit 10 By the time I got outside, the bus had already leftSelf Check for Units 6-10 Unit 11
Could you please tell me where the restrooms are?Unit 12 You are supposed to shake handsUnit 13 Rainy days
make me sadUnit 14 Have you packed yet?Unit 15 we're trying to save the manatees!Self Check for Units 11-15参
考答案
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